
PROTOKÓŁ Nr 43 

Z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie w Krakowie 

odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

W dniu 11.07.2022r. o godz. 18.35 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Zbigniew Rajski. 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  

Projekt porządku obrad Komisji został przyjęty bez zmian – jednogłośnie 

 

Ad.3. Sprawy bieżące :                 

3.1  Projekt uchwały Zarządu Rady Dzielnicy w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XVII na rok 2023.     

Komisja projekt uchwały Zarządu Rady Dzielnicy zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
 

3.2    Projekt uchwały Zarządu Rady Dzielnicy w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2023 

oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej i WPI zadań inwestycyjnych i remontowych na terenie Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie. 

Komisja projekt uchwały Zarządu Rady Dzielnicy zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 
 

3.3 E- mail J. Kolasa dot. zagrodzenia wjazdu na teren zielony przy budynku ADREM os. Na Wzgórzach 31.  

Głos zabrali: L. Zaleński, P. Mleczko, J. Wójcik, Z. Rajski.  

Komisja przyjęła jednogłośnie pismo do wiadomości i czekamy na odpowiedz Adremu w ww. sprawie. 
 

3.4   E- mail J. Kolasa dot. przeglądu drzew os. Na Wzgórzach od strony balkonów przy blokach 40, 41, 42 oraz 

podcięcie gałęzi do wysokości min. 2,5 – 3,0 metra.  

Głos zabrali: P. Mleczko, L. Zaleński, J. Zabagło, Z. Rajski. 

Komisja zagłosowała za wysłaniem pisma do ZZM, jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. 
 

3.5   E- mail D. Kaszuba – dot. analizy i akceptacji propozycji projektanta dot. zadania pn. ,, Budowa chodnika 

pomiędzy ul. Jagiełły a ul. Petofiego na działce nr. 675 obr. NH-10.   

Głos zabrali:  L. Zaleński, J. Wójcik, J. Zabagło, P. Mleczko. 

Komisja projekt zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie, na podstawie opinii komisji Zarząd podejmie uchwałę. 
 

3.6   Pismo Pani Katarzyny W. (nr 292) – prośba o przejęcie działań związanych z uciążliwym hałasem 

pochodzącym z AMP.    

Głos zabrali: J. Wójcik, Z. Rajski, L. Zaleński, J. Zabagło, P. Mleczko. 

Komisja zagłosowała jednogłośnie za wysłaniem pisma do Prezydenta Miasta Krakowa, dot. hałasu na terenie 

przyległych okolic zakładu przemysłowego oraz wysłaniem pisma do osoby zainteresowanej tą sprawą. 
 

3.7   Pismo ZZM (nr 281) – dot. wydania decyzji zezwalającej na usunięcie drzew rosnących na obszarze 

dzielnicy XVII ul. Petofiego i ul. Kocmyrzowskiej 25. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

3.8   Pismo ZZM (nr 273)  – dot. regulaminu boiska w parku Zielony Jar. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty 

Brak 

 

Ad.5.Zamkniecie posiedzenia 

Termin następnego posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVII zostanie podany na Sesji  

Na tym posiedzenie Komisja Ochrony Środowiska  zakończono o godz.19:40 

 
Protokół sporządził:  

Zbigniew Rajski  Przewodniczący Komisji  

 

Zbigniew Rajski 

 


